



عرض مكافأة إيداع %20

الشروط والأحكام

عرض مكافأة إيداع 20% الشروط والأحكام

يخضع عرض مكافأة إيداع 20% ("العرض") للشروط والأحكام الواردة هنا ("الشروط والأحكام"). من خلال المشاركة في هذا العرض، يوافق العميل على الالتزام قانونياً بالشروط والأحكام، بما في ذلك أي تعديلات لاحقة. يجب قراءة أي اتفاقيات ووثائق قانونية أخرى متعلقة بهذا العرض بالتزامن مع هذا المستند. يمكن العثور عليها على الموقع الرسمي لشركة CG FinTech <http://www.cgfintechglobal.com/> وقد يتم تحديثها من وقت لآخر.

1. فترة العرض

a. تبدأ فترة العرض للحصول على مكافأة التداول في **1 أكتوبر 2025، الساعة 00:00** وتنتهي في **31 ديسمبر 2025، الساعة 23:59 (UTC+0)**، وذلك وفقاً للشروط والأحكام المحددة هنا.

2. معايير الأهلية

العرض متاح حصرياً لجميع العملاء الحاليين والجدد في CG FinTech المقيمين في أفغانستان، أندورا، النمسا، بنغلاديش، بيلاروسيا، بلجيكا، بلغاريا، كندا، جزر الكناري، كرواتيا، قبرص، جمهورية التشيك، الدنمارك، إستونيا، فنلندا، فرنسا، ألمانيا، جبل طارق، اليونان، هنغاريا، آيسلندا، الهند، إيران، العراق، إسرائيل، إيرلندا، إيطاليا، اليابان، لاتفيا، لبنان، ليتوانيا، لوكسمبورغ، مالطا، موناكو، هولندا، النرويج، باكستان، بولندا، البرتغال، رومانيا، روسيا، سان مارينو، سلوفاكيا، سلوفينيا، إسبانيا، السويد، سوريا، الإمارات العربية المتحدة، المملكة المتحدة، فنزويلا واليمن (ويشار إليهم فيما بعد بـ "العملاء المؤهلين"). ستكون المشاركة في العرض خاضعة للمعايير الموضحة هنا.

- a. يجب على العملاء المؤهلين إكمال إجراءات التحقق من الهوية (KYC) ليكونوا مؤهلين للعرض.
- b. العملاء الذين انتهكوا شروط وأحكام أي عروض مكافآت إيداع سابقة لن يكونوا مؤهلين للمشاركة.
- c. تحفظ CG FinTech بالحق في منع أي عميل من التقدم لهذا العرض أو إنهائه دون الحاجة إلى تقديم تفسير.

3. مكافأة التداول

- خلال فترة العرض، سيحصل العملاء الذين يستوفون المعايير ("العملاء المؤهلين") على مكافآت تداول كما يلي:
- a. سيحصل العملاء المؤهلون على مكافأة تداول بنسبة 20% على الودائع الأولية واللاحقة التي يقومون بها في حساب أو حسابات المكافآت الخاصة بهم ECN أو MT4 Standard خلال فترة العرض، على أن يكون الحد الأقصى للمكافأة هو 5,000 دولار أمريكي لكل عميل مؤهل.
 - b. يمكن استخدام مكافآت التداول لتعويض خسائر التداول. في حالة حدوث خسارة تداول، سيتم تطبيق الخصم أولاً على مبلغ الإيداع. وب مجرد استنفاد الإيداع بالكامل، سيتم خصم الخسائر المتبقية من مبلغ المكافأة.
 - c. خلال فترة التداول، سيتم إعادة تعيين أي رصيد سلبي في حساب المكافآت Standard أو ECN الذي لا يحتوي على مبالغ مكافأة تم إيداعها إلى صفر خلال يومين عمل.

4. كيفية الحصول على مكافأة التداول؟

- a. قم بتسجيل حساب حقيقي لدى CG FinTech وأكمل عملية التحقق من الهوية.
- b. اقرأ ووافق على شروط وأحكام العرض في مركز المستخدم.
- c. أنشئ حساب ECN أو Standard.
- d. قم بإيداع مبلغ أدنى قدره 10 دولارات أمريكية في حساب المكافآت Standard الخاص بك أو مبلغ أدنى قدره 100 دولارات أمريكية في حساب المكافآت ECN.
- e. سيتم إضافة مكافأة التداول إلى حساب التداول الخاص بك خلال ثلاثة ساعات من الإيداع.
- f. في حال قام العميل المؤهل بالتداول قبل استلام مكافأة التداول، فقد يؤثر ذلك على رصيد حساب المكافآت ECN أو Standard وبالتالي قد يؤثر على الأهلية للحصول على مكافأة التداول.

5. هل يمكن سحب رأس المال / الأرباح؟

- a. خلال فترة التداول، يُسمح للعملاء المؤهلين بسحب أو تحويل رأس المال والأرباح من حساب المكافآت ECN أو Standard إلى حسابات تداول أخرى داخل CG FinTech. يقر العميل أن أي تحويل داخلي من حساب المكافآت ECN أو Standard إلى حساب تداول أو محفظة CG FinTech خلال فترة التداول ("السحب") سيؤدي إلى خصم مكافآت التداول التي تم منحها سابقاً بنسبة 20% من مبلغ السحب أو التحويل المطلوب، حتى يتم استنفاد مكافأة التداول بالكامل في حساب المكافآت ECN أو Standard.
- b. مكافأة التداول غير قابلة للتحويل بين أي حسابات تداول داخل CG FinTech.
- c. فيما يلي مثالان لفهم أفضل:

مقدار مكافأة التداول التي سيتم خصمها	مبلغ السحب / التحويل المطلوب	الرصيد المتاح للسحب	الربح / الخسارة من التداول	مقدار مكافأة التداول	مبلغ الإيداع
20 دولار (من مبلغ 20% من مبلغ السحب)	100 دولار	1,900 دولار	- 100 دولار	400 دولار (من قيمة 20% من إيداع 2000 دولار)	2000 دولار
5000 دولار (أقصى مقدار للمكافأة سيتم خصمها)	32,000 دولار	32,000 دولار	+ 2000 دولار	5,000 دولار (أقصى مقدار للمكافأة)	30,000 دولار

6. هل سيتم إلغاء مكافأة التداول؟

- a. ستنتهي صلاحية جميع مكافآت العملاء بعد 60 يوماً من التاريخ الذي يستلم فيه العميل أول مكافأة تداول. في ذلك الوقت، سيتم إغلاق أي طلبات تداول مفتوحة ذات مكافأة في حساب المكافآت Standard أو ECN تصل إلى مستوى الإيقاف (stop-out). يُنصح العملاء بمراقبة مراكيزهم المفتوحة عن كثب. لا تتحمل CG FinTech أي مسؤولية عن أي إيقافات أو أي عواقب أخرى ناتجة عن إلغاء و/أو إزالة مكافأة التداول.
- b. بعد إزالة مكافأة التداول، سيتم إعادة تعيين أي رصيد سلبي إلى صفر بعد يومي (2) عمل. ستقوم CG FinTech بمراجعة ومسح جميع الأرصدة السلبية، بشرط عدم وجود أي دلائل على سلوك تداول غير مشروع. ويكون قرار مسح الأرصدة السلبية خاضعاً لتقدير CG FinTech المطلق.

7. الشروط والأحكام العامة

- (a) يمكن للعملاء المؤهلين الاستفادة من أقصى رافعة مالية بمقدار 1:1000 مع حساب المكافآت خلال هذا العرض .
- (b) سيتم دفع 100% من عمولات الشركاء على أي صفقات تتم في حساب المكافآت خلال فترة العرض .
- (c) يُسمح باستخدام المستشارين الخبراء (Expert Advisors) في أنشطة التداول.
- (d) يُسمح باستخدام خدمة النسخ الخاصة بـ CG FinTech في التداول.
- (e) لا يمكن استخدام حسابات PAMM و Gold-i-MAM في هذه الحملة.
- (f) خلال فترة التداول، لا يُسمح للعملاء المشاركين بالمشاركة في أي عروض مكافآت تداول أخرى تقدمها CG FinTech لكن يمكنهم المشاركة في العروض الأخرى التي لا تتضمن مكافآت تداول.
- (g) يُحظر على حسابات المكافآت Standard أو ECN القيام بأي أنشطة تحوط (Hedging) خلال فترة التداول.
- (h) تحفظ CG FinTech بالحق في:
- a. تعديل الرافعة المالية لأي عميل مؤهل و/أو إلغاء جميع المعاملات و/أو العمولات والمكافآت والأرباح المتراكمة إذا كان هناك مؤشرات أو شكوك بوجود احتيال أو سلوك مسيء.
- b. تتضمن هذه السلوكيات، على سبيل المثال لا الحصر: التسجيلات المتعددة لنفس الفرد، إنشاء حسابات تداول متعددة، أنشطة التداول التي قد تُصنف على أنها احتيالية أو تلاعبية، محاولات لتحقيق أرباح

خالية من المخاطر، الصفقات التي يتم تنفيذها بزمن تأخير كبير، التحوط الداخلي أو الخارجي، المشاركة في النقد العائد (Cash-back) أو المكافآت أو المراجحة في مبادلة الفوائد، أو أي أنشطة احتيالية أخرى يتم اكتشافها في حساب العميل أو في حسابات متعددة مرتبطة بـ CG FinTech أو بالحملة، و/أو إنهاء حق العميل في المشاركة في هذه الحملة.

- c. إنهاء حق العميل في المشاركة في هذا العرض الترويجي و/أو جميع الفعاليات/العروض/الحملات المستقبلية و/أو إنهاء حساب العميل.
- (i) بمجرد المشاركة في العرض، يوافق المشاركون على هذه الشروط والأحكام. وتكون التفسيرات النهائية لهذه الشروط والأحكام من حق CG FinTech.
- (j) تحفظ الشركة بالحق في تعديل أو إنهاء العرض في أي وقت وفقاً لتقديرها الخاص أو إيقافها دون إشعار مسبق.
- (k) في حالة وجود أي نزاعات، تحفظ CG FinTech بالحق المطلق في اتخاذ القرارات بشأن جميع الأمور المتعلقة بالعرض وأي عروض ذات صلة، وتكون هذه القرارات ملزمة لجميع الأطراف المعنية.
- (l) في حال وجود أي اختلافات بين النسخة الإنجليزية وأي نسخة بلغة أخرى لهذه الشروط والأحكام، تسود النسخة الإنجليزية.

8. تحذير المخاطر

يرجى التأكد من فهمك الكامل للمخاطر المرتبطة بتداول الأدوات المالية المعنية قبل الشروع في أي معاملات معنا. يتميز سوق الفوركس بطبيعته المتقلبة، مما قد يؤدي إلى خسائر كبيرة، ولا تضمن الأداءات السابقة تحقيق نتائج مستقبلية. لا تتحمل CG FinTech أي مسؤولية عن أي خسائر أو أضرار ناتجة عن فشل العميل في فهم المخاطر الموضحة في إفصاح المخاطر وإقرارها، والمتاح على موقع CG FinTech الإلكتروني.



20% Deposit Bonus Promotion

Terms and Conditions

20% Deposit Bonus Promotion

Terms and Conditions

The 20% Deposit Bonus Promotion (“Promotion”) shall be subject to the terms and conditions contained herein (**“Terms and Conditions”**).

By participating in this Campaign, the Client consents to be legally bound by the Terms and Conditions, including any subsequent amendments. Any other legally binding agreements and/or documents related to this Campaign should be read in conjunction with this document. These can be found on CG FinTech’s official website at <http://www.cgfintechfx.com/> and may be updated from time to time.

1. Campaign Period

- a. The Campaign Period for the Trading Bonus shall commence on **October 1, 2025, at 00:00** and **conclude on December 31, 2025, at 23:59 (UTC+0)** (hereinafter referred to as the “Campaign Period”), subject to the Terms and Conditions set forth herein.

2. Eligibility

The Promotion is exclusive available to all existing and new clients of CG FinTech residing in Afghanistan, Andorra, Austria, Bangladesh, Belarus, Belgium, Bulgaria, Canada, Canary Island, Croatia, Cyprus, Czech Republic, Denmark, Estonia, Finland, France, Germany, Gibraltar, Greece, Hungary, Iceland, India, Iran, Iraq, Ireland, Israel, Italy, Japan, Latvia, Lebanon, Lithuania, Luxembourg, Malta, Monaco, Netherland, Norway, Pakistan, Poland, Portugal, Romania, Russia, San Marino, Slovakia, Slovenia, Spain, Sweden, Syria, United Arab Emirates, United Kingdom, Venezuela and Yemen (hereinafter referred to as "Eligible Clients"). Participation in the Promotion shall be subject to the criteria set forth herein:

- a. Eligible Clients must fully complete KYC to be eligible for the Promotion.
- b. Clients who have violated the terms and conditions of any Deposit Bonus Promotions will be ineligible to participate in this Promotion.
- c. CG FinTech reserves the right, at its sole discretion, to prohibit any client from applying for or to discontinue the offering of this Promotion to any of its clients, without the obligation to provide any explanation for such actions.

3. Trading Bonus

During the Campaign Period, the Clients who meet the criteria (“Eligible Clients”) will be entitled to receive the Trading Bonuses as follows:

- a. Eligible clients shall receive a 20% trading bonus on their initial and subsequent deposits made into their MT4 Standard or ECN Account(s) (hereinafter referred to as "Trading Account") during the Campaign Period, subject to a maximum Trading Bonus of USD 5,000 awarded per Eligible Client.
- b. The Trading Bonus(es) may be utilized to offset trading losses. In the event of a trading loss, the deduction will first be applied to the deposit amount. Once the deposit has been fully exhausted, any remaining losses will then be deducted from the bonus amount.
- c. During the Campaign Period, any negative balance in the Standard or ECN Account that does not have bonus amounts will be reset to zero within two working days.

4. How to Get the Trading Bonus?

- a. Register a CG FinTech real account and complete the KYC process.
- b. Read and accept the Promotion’s Terms and Conditions in the User Center.
- c. Create a Standard or ECN account.
- d. Transfer a minimum amount of USD 10 into your Standard Account or a minimum of USD 100 into your ECN Account.
- e. The Trading Bonus will be credited to your Trading Account within three hours of the deposit.
- f. Should an Eligible Client engage in trading prior to receiving the Trading Bonus, such activity may impact on the equity of the Standard or ECN Account and, consequently, the eligibility to receive the Trading Bonus.

5. Is Capital / Profit withdrawable?

- a. During the Trading Period, Eligible Clients are permitted to withdraw or transfer their capital and profits from the respective Standard or ECN Account with Trading Bonus to other Trading Account(s) within CG FinTech. Client acknowledges that any internal transfer between CG FinTech trading account or wallet during the Trading Period (“Withdrawal”) will result in the deduction of previously awarded Trading Bonus(es) by 20% amount of the requested Withdrawal or Transfer, until the Trading Bonus is fully depleted in the respective Account.

- b. The Trading Bonus is not transferable between or from any trading accounts within CG FinTech.
- c. Below you can find two examples for your better understanding:

Deposit Amount	Trading Bonus Amount	Profit/ Loss from Trading	Balance Available for Withdrawal	Amount of Withdrawal/ Transfer Requested	Trading Bonus Amount to be Removed
USD 2,000	USD 400 (20% on Deposit of USD 2,000)	-USD 100	USD 1,900	USD 100	USD 20 (20% on Withdrawal Amount)
USD 30,000	USD 5,000 (Max. Bonus Amount)	+USD 2,000	USD 32,000	USD 32,000	USD 5,000 (Max. Bonus Amount to be removed.)

6. Will the Trading Bonus be removed?

- a. All Clients' Bonus(es) will expire 60 natural days after clients receive the first Trading Bonus. At that time, any open orders in the Standard or ECN Account with Trading Bonus that reach the stop-out level will be closed. Clients are advised to monitor their open positions closely. CG FinTech shall not be held liable for any stop-outs or any other consequences arising from the cancellation and/or removal of the Trading Bonus.
- b. Following the removal of the Trading Bonus, any negative equity will be reset to zero after two (2) working days. CG FinTech will review and clear all negative equity, contingent upon the absence of any indications of abusive trading behaviors. The determination to clear negative equity is at the sole discretion of CG FinTech.

8. General Terms and Conditions

- a. Eligible Clients may enjoy a maximum trading leverage of 1:1000 in this Campaign.
- b. 100% of the partner's commissions will be paid for any trades generated during the Campaign Period.
- c. The use of Expert Advisors is permitted for trading activities.
- d. The use of CG FinTech Copytrading is allowed.
- e. PAMM and Gold-i-MAM accounts cannot be used in this Campaign.

- f. During the Trading Period, participating clients may not engage in any other CG FinTech Trading Bonus Promotions; however, they may participate in concurrent Promotions that do not involve Trading Bonuses held by CG FinTech.
- g. The Standard or ECN Account(s) are prohibited from conducting any hedging activities during the Trading Period.
- h. CG FinTech reserves the right to:
 - a. adjust the leverage of any Eligible Client, and/or
 - b. void all transactions and/or rebates, bonuses, and profits accrued therein if there are indications or suspicions of fraud or abusive behavior. Such behaviors include, but are not limited to the following: multiple registrations by the same individual, the creation of multiple profiles, trading activities that may be classified as fraudulent or manipulative, attempts to obtain risk-free profits, trades executed with significant latencies, internal or external hedging, participation in cash-back, bonus, or swap arbitrage, or any other forms of deceitful or fraudulent activity detected in a client's account or in multiple accounts associated with CG FinTech or linked to the Bonus, and/or
 - c. terminate client's right to participate in this Promotion and, or all future event/ promotion/ campaign, and/ or terminate the client's account.
- i. By participating in the Promotion, the participants agree to these Terms and Conditions. The final interpretation of these Terms and Conditions shall rest with CG FinTech.
- j. The Company reserves the right to amend or terminate the Promotion at any time at its sole discretion, or to cease the Promotion without prior notice.
- k. In the event of any disputes, CG FinTech retains absolute discretion in all matters pertaining to this Promotion and any relevant offers, which shall be binding upon all parties concerned.
- l. In cases of discrepancies between the English version and any other language versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

9. Risk Warning

Please ensure that you fully understand the risks associated with trading the respective financial instruments prior to engaging in any transactions with us. The inherently volatile nature of the Forex market presents the potential for substantial losses, and past performance does not guarantee future results. CG FinTech shall not be held liable for any losses or damages resulting from the Client's failure to comprehend the risks outlined in the Risk Disclosure and Acknowledgement, which is available on CG FinTech's website.